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 לכבוד:

 שר הכלכלה חה"כ ניר ברקת

 דרך היין בנגב   הנדון: 

 שלום רב,

לייבוא יין בהיקף אשר יש בו כדי לפגוע אנושות  הובאה לידיעתנו החלטת משרד הכלכלה  .1

 בענף גידולי היין בנגב.

ענף היין בנגב הביא לצמיחה כלכלית באזור בשנים האחרונות בין היתר לאור היתרונות  .2

 750,000, נבקש להביא לידיעתך כי הכרמים בנגב יגיעו בשנה זו לכדי נגבשבגידול יין ב

 . כחלק ממגמת צמיחה עקבית ויציבה  בשנים האחרונות   בקבוקים

תרומה חשובה לכלכלה המקומית, בענפי החקלאות והתיירות וכאשר פרנסתם של   ,לענף .3

 משפחות רבות נשענות עליו באופן ישיר ועקיף.

אנו משוכנעים כי נפלה   , 'ישראל צומחת'בין היתר במסגרת תכנית  ,מהכרותינו איתך .4

 .טעות וכי המשמעויות של החלטה זו לא הובאו  לידיעתך במלואן

שלא לחזור על טעויות שנעשו בענפים אחרים כדוג' ענף הזית כאשר   אנו קוראים לך  .5

גע פגיעה אנושה בחקלאות  ופ אלא הכפיל  ייבוא בהיצף לא רק שלא הוריד מחירים

 המקומית והביא לעקירתם של אלפי דונמים בנגב. 

לכלכה המקומית בנגב חיזוק ענף גידולי הכרמים ליין בנגב הביא לתרומה אדירה הן  .6

 .בשמירה על קרקעות המדינההמשווע למקורות פרנסה והן 

שלא לכרות את הענף תוך פגיעה קשה  נבקש  בשם חקלאי הנגב והמתפרנסים מענף זה  .7

 ובלתי הפיכה בהתיישבות בנגב. 
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